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Komise zdravotnictví a sociálních věcí Rady města Beroun 
 

     Z á p i s   č. 04/2019 
 
z  jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného dne 18. 6. 2019 
od 14:00 hod v prostorách domova pro seniory CENTRA NA VERANDĚ BEROUN, 
Wagnerovo nám. 1541, Beroun 
 
 
 
Přítomni:  
Předseda:  Mgr. Alžběta Táborská  
Členové:    Ing. Miroslava Kučerová, Ing. Petr Horák, Alena Pecková, Alena 

Káchová, Mgr. Soňa Křikavová, Mgr. Jana Műllerová, Eva Zajícová, 
Věra Ouředníková 

Hosté: Mgr. Dušan Tomčo - místostarosta města Beroun (přítomen  
do bodu 5 včetně), Mgr. Iva Ludvíková – koordinátorka Komunitního 
plánování sociálních služeb (dále KPSS),  

Omluveni: Bc. Marie Marková - vedoucí odboru SVZ MěÚ Beroun, 
Zapisovatel:  Zuzana Zelenková 
Ověřovatel zápisu:  Ing. Miroslava Kučerová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Prohlídka domova pro seniory CENTRA NA VERANDĚ BEROUN 
3. Kontrola plnění usnesení 
4. Informace z jednání rady a zastupitelstva města 
5. Posouzení žádostí o přidělení bytu zvláštního určení – stanovení pořadí 
6. Priority a opatření „Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb města Beroun 

a spádového území 2019-2023“  
7. Různé 

 
 

Jednání komise 
 

K bodu č. 1 -  Zahájení 
Jednání komise zahájila její předsedkyně Alžběta Táborská, přivítala přítomné členy 
komise a hosty Mgr. Dušana Tomča, Mgr. Ivu Ludvíkovou. Zapisovatelkou jmenovala 
Zuzanu Zelenkovou a ověřovatelem zápisu Ing. Miroslavu Kučerovou.  
 
Usnesení:     Komise zdravotnictví a sociálních věcí schvaluje výše uvedený  
  program jednání. 
Hlasování:    9 pro  - 0 proti - 0 zdržel se 
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K bodu č. 2 -  Prohlídka domova pro seniory CENTRA NA VERANDĚ BEROUN 
   
Přítomné přivítala Mgr. Hana Červenková – ředitelka domova pro seniory CENTRA NA 
VERANDĚ BEROUN, provedla přítomné zařízením. Popsala pobytové sociální služby: 
domov pro seniory s kapacitou 44 lůžek a odlehčovací služba s kapacitou 6 lůžek, 
určených pro krátkodobé pobyty pro seniory. Zařízení má vlastní kuchyni, kde vaří jak 
běžnou tak dietní stravu. Ve dvoulůžkových a třílůžkových pokojích si klient po dohodě 
může doplnit pokoj vlastním drobným vybavením. Klient obdrží, dle jeho fyzického či 
psychického stavu, signalizační náramek. Díky náramkovému tlačítku má klient možnost 
přivolat sestru, i když je mimo lůžko, např. upadne-li uprostřed pokoje, na chodbě, nebo 
ve venkovních prostorách.  
Členové měli dotazy, které se týkaly zabezpečení a života klientů v zařízení, např. 
lékařská péče o klienty, aktivizační programy pro klienty, možnost využití zahrady, 
společenská místnost v objektu apod. Paní ředitelka informovala přítomné  
o skutečnosti, že zařízení je v provozu od 1. 9. 2014. V loňském roce bylo zařazeno do 
Sítě poskytovatelů sociálních služeb. Do té doby fungovalo bez státní finanční podpory. 
Do budoucna plánují mimo jiné úpravu zahrady. 
Předsedkyně komise poděkovala Mgr. Haně Červenkové a dále pokračovalo jednání 
komise ve společenské místnosti zařízení. 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí bere informace na vědomí. 
 
 
K bodu č. 3 -  Kontrola plnění usnesení 
Kontrolu plnění usnesení z předchozích jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí 
provedla tajemnice Zuzana Zelenková: 
1/  Přidělení bytu o velikosti 1+kk  

 v Domově penzionu pro důchodce Beroun (dále jen DPD) čekají na přidělení bytů  
po jejich uvolnění p. Matys, Holý a Kyndlová (paní Grauová žádost zrušila – Zápis  
z komise ZSV z 18. 9. 2018 – byty neuvolněny, nesplněno 

 v DPS čp. 1280 na přidělení bytu čeká p. Šefl. Pan Perlík zrušil žádost.   
Zápisy z komise ZSV z 19. 6. 2017 – byty neuvolněny, nesplněno 

2/ Přidělení bytu o velikosti 2+kk v DPD v pořadníku komisí doporučených žadatelů o 
přidělení bytu čekají: manželé Krásovi a Vávrovi. Zápis z komise ZSV z 20. 2. 2018 a  
18. 9. 2018 – byt neuvolněn, nesplněno. 
Členové komise diskutovali na téma jak lépe zabezpečit přidělování bytů občanům dle 
Zásad hospodaření s byty zvláštního určení. Konstatovali, že situace a potřeby klientů 
jsou v čase proměnlivé. Často dochází ke změnám potřeb a především využívání 
sociálních služeb. Stávají se situace, kdy obyvatel DPS ruší pečovatelskou službu nebo 
naopak, kdy by již jejich potřeby a zdravotní stav vyžadovaly celodenní péči, kterou však 
není terénní služba schopna plnohodnotně zabezpečit. 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí bere informace na vědomí. 
 
 
K bodu č. 4 -  Informace z jednání rady a zastupitelstva města 
Rada města Beroun 

 usnesením č. 221/15/RM/2019 dne 29. 4. 2019 vzala na vědomí Zápis  
č. 3/2019 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného dne  
10. 4. 2019 

 usnesením č. 222/15/RM/2019 dne 29. 4. 2019 schválila Priority Střednědobého 
plánu rozvoje sociálních služeb města Beroun a spádového území 2019-2023, 
Akční plán na rok 2019 a vzala na vědomí Organizační řád procesu Komunitního 
plánování sociálních služeb města Beroun a spádových obcí 
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 usnesením č. 224/18/RM/2019 dne 29. 4. 2019 vzala na vědomí Informace o 
bytové situaci v Berouně  pro seniory a nízkopříjmové obyvatele 

 usnesením č. 320/18/RM/2019 dne 12. 6. 2019 vzala na vědomí zprávu o čerpání 
individuálních dotací na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti ve městě Beroun za 
rok 2018 a doporučila Zastupitelstvu města Beroun přijmout obdobné usnesení 

 usnesením č.319/18/RM/2019 dne 12. 6. 2019 vzala na vědomí Zprávu o průběhu 
realizace „Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb města Beroun a 
spádového území 2019-2023   a doporučila Zastupitelstvu města Beroun přijmout 
obdobné usnesení 

Komise zdravotnictví a sociálních věcí bere informace na vědomí. 
 
 
K bodu č. 5 -  Posouzení žádostí o přidělení bytu zvláštního určení – stanovení  
    pořadí 
Zuzana Zelenková: 
I. V současné době je v Domě s pečovatelskou službou čp. 1280, Třída Míru z 55 

bytů 14 obsazeno patnácti občany, kteří nebyli komisí doporučeni (1 ze 14 bytů je 
obsazen manželskou dvojicí). Z 15 občanů má nyní 9 nájemní smlouvu na dobu 
neurčitou, bydlí v tomto domě již desítky let, mají zde trvalé bydliště, jsou starší 70 
ti let a povětšinou užívají pečovatelskou službu nebo mají přiznaný příspěvek na 
péči. Na jednání komise ZSV dne 10. 4. 2019 komise jednohlasně vyslovila 
souhlas s tím, aby tito občané získali nájem bytu zvláštního určení s ohledem na 
výše uvedené skutečnosti. Žádosti těchto 9 občanů byly jmenovitě předloženy 
komisi. 

 
II. Na přidělení bytu v čp. 1280 dle doporučeného pořadníku čeká již pouze pan Šefl 

Antonín. Komisi byly předloženy 2 žádosti k posouzení. Komise doporučila 
vyhovět žádostem o přidělení bytu a určila jejich pořadí s ohledem na vybavení 
uvolněného bytu sprchou - pan Víšek potřebuje byt se sprchovým koutem. 

 
Usnesení:   
Komise zdravotnictví a sociálních věcí  
I. doporučuje odboru SVZ přidělit stávající byt v čp. 1280 jako byt zvláštního 

určení těmto žadatelům: 
1. Hrodek Oldřich 
2. Chrz Karel 
3. Chrzová Božena 
4. Jarosch Hubert 
5. Jelínková Marie 
6. Kropáčová Anna 
7. Najman Karel 
8. Pražská Jaroslava 
9. Širgelová Hana 

 
II. doporučuje odboru SVZ přidělit po vyčerpání dříve stanoveného pořadí   

 žadatelů a po uvolnění bytové jednotky byt zvláštního určení o velikosti 
 1+kk v domě čp. 1280, Třída Míru žadatelům v tomto pořadí, pokud bude 
  uvolněný byt se sprchovým koutem: 
 1.       Víšek Antonín  

  2.       Šafrová Marie 
 
Hlasování:    9  pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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8. K bodu č. 6 -  Priority a opatření „Střednědobého plánu rozvoje sociálních 
služeb města Beroun a spádového území 2019-2023“  

Iva Ludvíková podala informace o průběhu komunitního plánování sociálních služeb  
a o radě města předložené „Zprávě o průběhu realizace projektu leden-květen 2019 
Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb města Beroun a spádového území 2019-
2023“. Členové komise jsou průběžně informováni prostřednictvím mailu. 
Dále seznámila členy komise s čerpáním individuálních dotací na aktivity v sociálně-
zdravotní oblasti ve městě Beroun za rok 2018.  
Komise zdravotnictví a sociálních věcí bere informace na vědomí. 
 
 
K bodu č. 7 -  Různé 
Alžběta Táborská informovala : 

- o jednotlivých pracovních jednání, která probíhala na téma poskytování dotací na 
aktivity v sociálně-zdravotní oblasti z rozpočtu města. Jednání členů komise 
proběhlo dne 29. 4. 2019 v 9.00 hod v prostorách Sociálního podniku Klubák na 
adrese U Archivu čp. 156. Dále pak mezi místostarostou Mgr. Dušanem Tomčem 
a zástupci odboru SVZ a Komise ZSV.  Návrh na změny Zásad a Pravidel bude 
odbor SVZ konzultovat s právním oddělením kanceláří tajemníka. 

Petr Horák předal informace:  
- Farní charita Beroun je od 1. 5. 2019 přejmenována na Charitu Beroun 
- Příklad dobré praxe – Centrum sociální a ošetřovatelské pomoci Praha 5, p. o. 

provozuje Taxík Maxík. Projekt je finančně podporován městskou částí Praha 5 
částkou cca půl mil. Kč ročně. 

Alena Pecková :  
- Od 1. 5. 2019 provozuje Klubák dopravu seniorů a osob se zdravotním postižením 

– během prvního měsíce je kontaktovalo 25 osob – na příštím jednání komise 
v září předpokládá, že bude schopna říci, jaký je zájem veřejnosti o tuto službu a 
zda je služba ufinancovatelná 

Zuzana Zelenková: 
předala od koordinátorky sociálního bydlení Jany Plavcové členům Informace o bytové 
situaci v Berouně pro seniory a nízkopříjmové obyvatele. 
 
Členové se domluvili, že příští jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí se bude 
konat dne 10. 9. 2019 od 14.00 hod., a to Azylovém domě sv. Jakuba a následně 
v Domově a Stacionáři sv. Anežky České pro seniory. 
Dále navrhli návštěvu služeb, které sídlí v Komunitním centru. Jedná se o Azylový dům 
a dům na půl cesty Berounka, Dobromysl o.p.s. a Rodinné centrum Slunečnice. Návštěva 
by se měla uskutečnit dne 17. 9. 2019. 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí bere informace na vědomí. 
 
 
Po vyčerpání programu ukončila předsedkyně Komise zdravotnictví a sociálních věcí 
jednání v 16.20 hodin. 
 
 
Zapsala: Zuzana Zelenková          Ověřila: Ing. Miroslava Kučerová  
 
 
 
Předsedkyně komise: Alžběta Táborská                   


